
Vragen van de VVD aan wethouder Van Hunnik over de telefoniemast bij Anna’s Hoeve
Mocht het, zoals het nu lijkt, onvermijdelijk blijken dat de nieuwe telefoniemast op de 
voorgestelde plaats komt te staan, is het college dan bereid om te onderzoeken of deze mast 
kan worden uitgerust als cellphone tree zodat deze zo veel mogelijk opgaat in het landschap?
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